



7天6夜

# 日本千与千寻之旅

东京 & 银山温泉



## 第一天 东京机场 - 东京酒店 (单程)

### • 机场接机

抵达机场后，专车接机前往酒店，回到酒店后自由活动。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

## 第二天 东京 - 银山温泉 - 山形 (包车) (酒店早餐)

### • 银山温泉

吉卜力的影迷将会对这个地点一目了然! 位于山形县山区的幽静温泉小镇银山温是一个古色古香的地方, 最初是在银矿遗址上开发的。它被称为当今日本最美丽、最有气氛的温泉小镇之一。此外, 具有老式品味的游客们会对这所日本的木制旅馆一见钟情, 这些即所谓的“旅馆”, 其中许多沿镇河排列, 随时准备为您提供住宿!

酒店: **Hotel Metropolitan Yamagata 或同级**

## 第三天 山形 - 藏王山 - 会津若松市 (包车) (酒店早餐)

### • 霞城公园

山形城旧址(霞城公园)及庭院现已成为一座公园, 占地辽阔, 永远缅怀着曾经统治该区域的强大封建领主最上氏。

### • 藏王树冰

只要到了冬季, 这片白雪皑皑的土地才变得特别生机勃勃, 其因巨大的雪怪们尽情展示。这些雪怪其实是普普通通的大树, 在其他季节本来不会有什么大事, 但由于藏王山的严冬, 这些紧紧挤在一起的树会变成了高大奇形的“怪物”。

### • 藏王狐狸村

这个著名的“村庄”饲养着 100 只种类的动物和 6 种不同类型的狐狸。如果想和狐狸们一起自由漫步, 游客们必须进入藏王狐狸村内的保护区来执行。

酒店: **Shosuke-no-Yado Takinoyu 或同级**

## 第四天 会津若松市 - 宇都宫 (包车) (酒店早餐)

### • 猪苗代湖

这个湖位于万代朝日国家公园内, 是日本第四大湖, 宽达 104 平方公里。猪苗代湖被誉为“天镜湖”, 一年四季都充满乐趣, 不同季节有不同的活动和不同的背景。冬季, 您可以期待新鲜的粉雪以及滑雪和单板滑雪带来的冬季刺激。此外, 此季时的海岸上还可能看到迁徙的天鹅。

### • 大内宿

大内宿是位于日本福岛县南会津郡下乡町大字大内, 修建于江户时代的会津西街道的“半农半宿”宿场。明治之后由于开通铁路, 这一地区失去了宿场地位, 转型为观光景区。1981年, 该地被选入重要传统的建造物群保存地区。

酒店: **Utsunomiya Tobu Hotel Grande 或同级**

## 第五天 宇都宫 - 东京 (包车) (酒店早餐)

### • 浅草寺

浅草寺以其历史背景和建筑风格而闻名, 是日本首都最古老的佛教寺庙。这座神圣的寺庙已经经历了几个世纪的历史, 并因战争而重建, 它是日本人民和平与重生的象征。

### • 秋叶原

如果您是日本娱乐文化的粉丝, 这里就是您不容错过的地方。在这里您可以找到的东西包括但不限于漫画、动漫商品、女仆咖啡馆以及游乐场和卡丁车。

### • 新宿

霓虹灯闪烁的新宿区是因建筑主要由餐馆和酒吧组成的夜生活区而特别受游客欢迎。从黄金街到花园神社, 再到御苑, 这里是个要什么有什么的地方。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

## 第六天 东京自由行 (不包车) (酒店早餐)

### • 景点建议

### • 上野恩赐公园

这所公园是日本最古老的公园之一, 它含有以其名义上的动物园与许多主要博物馆, 例如东京国立博物馆和国立西洋美术馆而闻名。

### • 东京铁塔

建筑灵感来自巴黎埃菲尔铁塔的东京铁塔不仅是一座广播塔, 而且还是城市的灯塔, 迎接并邀请游客登上塔顶, 欣赏东京的最佳景观。

### • 涩谷区

这个东京著名的特别区以许多东西而闻名, 包括标志性的涩谷十字路口和一览无余的涩谷天空。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

## 第七天 东京酒店 - 东京机场 (单程) (酒店早餐)

### • 机场送机

前往机场乘坐班机回国结束愉快旅途。

### 配套价格包含:-

1. 来回机场接送
2. 酒店住宿 (四星级或同级) 含酒店及酒店早餐
3. 6天酒店早餐
4. 每日行程内包车 (含车油, 停车费, 高速公路费)
5. 包车行程中所列景点

### 配套价格不含:-

1. 行程景点门票
2. 旅游保险
3. 客户在酒店的费用餐食, 活动, 酒吧, 以及自定费用
4. 没有包车的景点 (自由活动只是建议客户浏览项目)



**TD6N**

A brief tour guide to ...

# Ginzan Onsen Tour

Tokyo & Ginzan Onsen



## DAY 1 Tokyo Airport - Tokyo Hotel (Direct Transfer)

### • Airport Pickup

A private charter will pick you up from airport and check in to the booked hotel.

**Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar**

## DAY 2 Tokyo - Ginzan Onsen - Yamagata (Day Tour) (B)

### • Ginzan Onsen

Located in the mountains of Yamagata Prefecture lies the secluded hot spring town Ginzan Onsen. Originally developed on the site of a silver mine, the quaint place is known as one of the best looking and atmospheric onsen towns Japan has to offer today. Fans of Hayao Miyazaki's work will instantly be able to tell this very location is the setting of his critically acclaimed work, the 2001 film, *Spirited Away*. Furthermore, visitors with an old-fashioned taste will be delighted to find the wooden inns of Japan, better known as Ryokan, many of which lined up along the town river ready to tuck you in!

**Hotel: Hotel Metropolitan Yamagata or Similar**

## DAY 3 Yamagata - Mt.Zao - Aizuwakamatsu (Day Tour) (B)

### • Kajo Park

The ruins of Yamagata Castle and its grounds are an expansive public park and a lasting reminder of the powerful Momogami feudal lords that once ruled the region.

### • Zao Snow Monsters

Visiting Mount Zao in Miyagi during the winter means the snow monsters will be on full show as hundreds of trees on the mountains are glazed with snow and ice, rendering them into bizarre looking 'monsters'.

### • Zao Fox Village

This famous 'village' is home to 100 animals and 6 different types of foxes, of which the latter are free to roam among the visitors should they wish to enter a preserve area inside Zao Fox Village.

**Hotel: Shosuke-no-Yado Takinoyu or Similar**

## DAY 4 Aizuwakamatsu - Utsunomiya (Day Tour) (B)

### • Lake Inawashiro

Located in Bandai Asahi National Park, this is the fourth largest lake in Japan as it spans across 104 square kilometres wide. Nicknamed the "Heavenly Mirror Lake", Lake Inawashiro offers great fun all year round with different seasons with different things to do with varying backdrops. For winter, expect fresh powder snow and winter thrills with skiing and snowboarding. There might also be the sight of migrating swans on the shores.

### • Ouchijuku

Nestled in the southwestern mountains of Fukushima, Ouchi-juku is a great spot to visit thanks to its unique charm and history. This village was established under the post station system of the Edo period, and played a vital role as a rest stop for travelers.

**Hotel: Utsunomiya Tobu Hotel Grande or Similar**

## DAY 5 Utsunomiya - Tokyo (Day Tour) (B)

### • Sensoji Temple

The oldest buddhist temple in the capital of Japan, the sacred site is visited more than 30 million times annually and it's famous for its historical background and architectural style.

### • Akihabara

Also known as Akiba, this is the place to be for geeks of all Japanese entertainment culture. The things you'll find here including but not limited to manga, anime merch, and maid cafes as well as arcades and go-karts.

### • Shinjuku

The strikingly neon-lit Shinjuku districts are particularly popular with tourists for its buildings and its nightlife districts, consisting primarily of restaurants and bars.

**Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar**

## DAY 6 Tokyo Free & Easy (No Transport) (B)

### • Attraction Suggestions

### • Ueno Park

One of Japan's oldest public parks, Ueno Park is also home to its titular zoo and several major museums which includes the Tokyo National Museum and National Museum of Western Art.

### • Tokyo Tower

Architecturally inspired by the Eiffel Tower, the Tokyo Tower serves not only as a broadcasting tower but also stands as a beacon in the city, greeting and inviting travellers to climb to the top for the best view Tokyo has to offer.

### • Shibuya

This special ward of Tokyo is home to the iconic Shibuya Crossing and the Shibuya Scramble Square skyscraper where it houses the famous observation deck of Shibuya Sky.

**Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar**

## DAY 7 Tokyo Hotel - Tokyo Airport (Direct Transfer) (B)

### • Airport drop-off

Head to Tokyo airport for the flight back home to end the memorable journey.

#### Package Prices Inclusive Of:-

- 1.Return airport transfer
- 2.Hotel accommodations (4 star or similar) with daily hotel breakfast
- 3.Six(06) Daily hotelbreakfast
- 4.Private chartered car daily as per itinerary (included fuel,tolls and highway fees)
- 5.Sightseeing as per itinerary

#### Package Price Exclusive Of:

- 1.Optional sightseeing entrance ticket
- 2.Travel insurance
3. Customer own expenses at the hotel
- 4.The suggested sightseeing are not included on the Free & Easy Day without a chartered vehicle

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, we reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary, if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

## Additional Informations

1. Sales & Booking Period :
2. Travelling Period :
3. Vehicle includes fuel, tolls, and highway fees.
4. Vehicle service time: Within 10 hours \_ (in accordance with Japanese legal regulations)
5. Driver service fees
  - Small groups:1-13 individuals
  - Bus groups:14-45 individuals

(the actual fee will be adjusted based on the departure day's group size). \_

6. Reference vehicle types: 5-8 seat vehicles: Toyota Alphard; 9-14 seat vehicles: Equivalent level to Toyota HiAce; 18-22 seat vehicles: Small buses; 22 seat vehicles and above: Large buses. The listed vehicle types are for reference only, and the actual vehicle will be adjusted based on the group size on the day of departure.
7. Children aged 0-2 years who do not occupy a seat are free; please inform us in advance. Children aged 3 and above are charged the same as adults."



**Mango Vacations Sdn. Bhd.** 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,  
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

🕒 10am-6pm (Mon-Fri)



@MangoVacationsJB



+607-386 0128



+6011-2608 0128



enquiry@mangovacations.com.my



www.mangovacations.com.my

\*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.